
OBČINA DOBROVA- POLHOV GRADEC   
OBČINSKI SVET 
Ul. Vladimirja Dolničarja 2, 1356 Dobrova   
 
Štev.:    011- 0019/2007-2     
Datum:  23.5. 2007      
 
 

Z A P I S N I K 
5. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila 
v sredo, 23. maja 2007 ob 19.00 uri v prostorih Kulturnega doma Jakoba 
Trobca v Polhovem Gradcu 
 
Prisotni svetniki: Filip Božnar, Franc Bradeško, Frank Breskvar, Bojan Demšar, 
Andreja Dolinar, Filip Dolinar, Lojze Dolinar, Matjaž Dolinar, Cvetka Franko,  
Marko Jovič, Simona Kostrevc,  Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Viktor Prosen, 
Franc Setnikar,  Ana Zorc.  
 
Ostali prisotni:  
župan Lovro Mrak  
Uprava: Tadeja Plestenjak, Helena Čuk, Mojca Sečnik, Boris Krnjajič, Jože 
Brezovec, Barbara Velkovrh, Riko Gantar, Aleksandra Bizjan. 
 
Vabljeni: odgovorni računovodja Dušan Jelenčič  
 
Župan je svetnike pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Prisotnim je predlagal v sprejem naslednji dnevni red:    
1. Potrditev zapisnika 4. redne seje občinskega sveta 
2. Vprašanja in pobude svetnikov  
3. Poročila delovnih teles občinskega sveta 
4. Sprejem Dokumentov identifikacij investicijskih projektov (DIIP);  
5. Predlog zaključnega računa občine za leto 2006  
6. Predlog proračuna občine Dobrova Polhov Gradec za leto 2007, 2008  
7. Predlog Pravilnika za sofinanciranje kmetijstva v občini  
8. Razno  

i. poročilo podžupana o seji sveta ustanoviteljev- Holding 
ii. odgovor inšpektorata RS za okolje in prostor    

 
 
Dnevni red je bil soglasno potrjen.  
    
Ad 1) Potrditev zapisnika 4. redne seje občinskega sveta 
Na pobudo svetnika Antona Potočnika se pri zapisniku 4. redne seje v šesti točki 
kjer je bilo govora o vrstnem redu gradenj zapisnik dopolni z županovim 
odgovorom ter objavo le-tega v časopisu.   
Zapisnik 4. redne seje je bil z predlagano dopolnitvijo soglasno sprejet. 
 
Ad 2) Vprašanja in pobude svetnikov  
Svetniki so z gradivom za sejo prejeli pisne odgovore na vprašanja in pobude 
predhodnih sej, nadalje pa pod točko dnevnega reda podali nove pobude ter 
zastavili naslednja vprašanja:  
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M. Pograjc Kako sodeluje občina in kakšne so smernice občinske uprave pri 

povezovanju občin v pokrajine. Odgovor želi do naslednje seje. 
F. Dolinar Na asfaltnem  igrišču na katerem je bilo postavljeno drsališče so 

nastale poškodbe na asfaltu. V kateri proračunski postavki so 
sredstva namenjena za sanacijo poškodb? Za naslednje leto daje 
pobudo, da se postavitev opravi šele na podlagi strokovne ocene 
primernosti predvidene lokacije. 

Odgovor je na seji podal Župan Lovro Mrak: Sredstva se bodo namenila iz 
proračunske postavke namenjene vzdrževanju cestne infrastrukture. Včasih pa 
izvajalci zaradi velike količine del, ki jih opravijo za občino, manjša vzdrževanja 
opravijo brezplačno. Po mnenju Podžupana Franca Setnikarja je bila verjetno 
podlaga igrišča izredno slaba, kajti leto prej, ko je bilo drsališče postavljeno pred 
spodnjo šolo na Dobrovi, na podobni podlagi poškodb ni bilo. 
A. Potočnik Občinska uprava naj pripravi analizo investicijskih vlaganj po 

posamezni KS od leta 1994 dalje (ceste, vodovodi, kanalizacije, 
šole, javna razsvetljava, sredstva MOL).  

Odgovor podžupana Franca Setnikarja: Cilj, ki ga  želi občina doseči je 
enakomerna razvitost občine, omogočiti enak standard vsem prebivalcem ne 
glede na oddaljenost. Meni, da do tovrstne pobude le nabiranje političnih glasov. 
Priprava takih analiz nalaga zajetna dela, ki bodo izkazala enakomerno 
razpršenost sredstev. Njegovemu mnenju sta se pridružili tudi svetnici A. Zorc, ki 
meni, da je potrebno občino gledati kot celoto. Investicijski stroški so običajno 
visoki, z drobljenjem sredstev po KS ne bi bilo mogoče izvajati investicij kot je 
obnova šole in C. Franko, ki meni, da se investicije opravljajo tam kjer nastajajo 
potrebe. 
A. Potočnik Zanima ga ali so za tekmo starih motociklov pridobljena vsa 

soglasja, ker občani niso dali soglasij k prireditvi. 
Odgovor je na seji podal g. Franc Bradeško: Upravna enota je za prireditev 
izdala dovoljenje, organizator ima pridobljena vsa potrebna soglasja, ki jih je 
zahtevala UE pred izdajo dovoljenja (cca. 13 različnih soglasij) 
A. Potočnik Ali se lahko v časopisu objavi podatke jih je posredovala energetika. 
B. Demšar Pobudo A. Potočnika o vlaganjih po posameznih KS, naj se dopolnijo 

s finančnimi prispevki posameznih občanov. 
C. Franko Predlaga da Gasilska društva pripravijo poročila o poslovanju za 

Občinski svet. 
C. Franko Kdaj bo selitev občinske oprave v nove prostore? 
C. Franko Predlaga, da se za podpisnika finančnih transakcij poleg Župana 

pooblasti tudi Podžupana. 
S. Kostrevc Kakšni so razlogi za prisotnost fekalnih bakterij v analizi pitne vode 

in kakšni ukrepi so bili izvedeni. 
M. Dolinar Pobuda za ureditev šolskih igrišč v občini. 
 
Ad 3) Poročila delovnih teles občinskega sveta 
Odbor za kulturo in šport, predsednik Anton Potočnik: Na seji, ki je bila v 
ponedeljek 21. 5. 2007 so obravnavali vloge prispele na javni razpis s področja 
športa in kulturne. Pripravili so predlog razdelitve sredstev in Župnijo Polhov 
Gradec zaprosili za poročilo o porabi sredstev za obnovo Dvorske cerkve 
Pripravili so predlog za občinsko proslavo. 
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Komisija za Informacijsko družbo, predsednik Matjaž Dolinar: člani 
komisije se pripravljajo za prijavo na razpisu ESSR za gradnjo širokopasovnega 
omrežja, čaka se na podatke obstoječe infrastrukture Telekoma, Telemacha, 
podjetja Trnovec in T2. Na podlagi pridobljenih podatkov bo pripravljen načrt, ki 
bo podlaga za pripravo javnega razpisa za izbor izvajalca za gradnjo in prijavo na 
razpis za gradnjo širokopasovnega omrežja na območjih, ki niso komercialno 
zanimiva.  
 
Odbor za prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in 
varstvo okolja, predsednik Frank Breskvar: člani odbora v tem času niso 
imel seje, načrtujejo pa predstavitev prostorskih aktov, ki jih pripravljajo pri 
podjetju LOCUS, d.o.o. 
 
Župan je pojasnil, da je na ponovni poziv za vložitev pobud za spremembo 
namembnosti, ki je bil poslan na vsa gospodinjstva, prispelo dodatnih 500 pobud 
za spremembo namembnosti. Za ureditev vseh prispelih pobud, bo podjetje 
LOCUS potrebovalo vsaj 20 dni.  
 
Delovna skupina za spremljanje prostorske dokumentacije za zagotavljanje 
poplavne varnosti JZ dela Ljubljane, Frank Breskvar: člani skupine bodo 
pripravili obširno poročilo, po pregledu podatkov pa g. Breskvar meni, da je Župan 
napel vse sile, da se zadrževalniki ne bi gradili, Smernice, ki jih je pripravil urbanist, 
pa so bile pripravljene na podlagi veljavne občinske zakonodaje. 
 
Odbor šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje, predsednik Marjan 
Pograjc: pripravljena sta dva dokumenta identifikacije investicijskega projekta 
za OŠ Polhov Gradec in športno dvorano OŠ Dobrova. Del sredstev (najmanj 
20%) se pričakuje s strani Ministrstva za šolstvo in šport, ki pripravlja javni 
razpis za gradnje do leta 2011.  
 
Odbor za komunalo, predsednik Franc Bradeško: člani odbora so za 
proračun in NRP pripravili izbor izvedbenih projektov, ki se bodo lahko začeli 
izvajati šele s sprejetjem proračuna. 
 
Odbor za gospodarstvo, predsednik Viktor Prosen: člani odbora se v 
vmesnem času niso sestali, nekateri projekti se že izvajajo (odprtje razstave o 
Blagajevem volčinu in postavitev usmerjevalnih tabel), ostali pa čakajo na 
sprejem proračuna. 
 
Odbor za kmetijstvo in gozdarstvo, predsednica Andreja Dolinar: člani 
odbora se v tem času niso sestali. Pripravljen je nov pravilnik, pridobljena so bila 
mnenja Ministrstva za finance in Ministrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in 
prehrano. Pravilnik bo na tej seji potrjeval Občinski svet. 
 
Odbor za zdravstvo in socialo, predsednica Simona Kostrevc: Na podlagi 
javnega razpisa za socialno pomoč bodo člani odbora pregledali in obravnavali 
vloge. 
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Ad 4) Sprejem Dokumentov identifikacij investicijskih projektov (DIIP)  
 
Poročevalca: Mojca Sečnik, Jože Brezovec 
4.1 
Poročevalka: Mojca Sečnik 
Na podlagi Zakona o financiranju občin (21. člen) je Občina upravičena do 
dodatnih sredstev za sofinanciranje investicij v lokalno infrastrukturo razvojnega 
pomena za zadovoljevanje skupnih potreb in interesov prebivalcev občin.  
 
Za pridobitev sredstev smo priglasili dva projekta s področja komunale, ki sta 
opredeljena v NRP-ju in proračunu v obdobju 2007 do 2009: 
1. za rekonstrukcijo javne poti JP 567530 (odsek Mačkov graben-Kobilica, 

odsek od km 0,590 do km 1.097) in 
2. za rekonstrukcijo javne poti JP 567700 (Sovov grič-Zagrabnar-Petačev 
graben).  
 
Na podlagi 4. točke Uredbe o enotni metodologiji za izdelavo programov za javna 
naročila investicijskega značaja ter Uredbe o metodologiji za izdelavo programov 
za javna naročila investicijskega značaja za področje javnih cest, mora občina za 
vsako priglašeno investicijo pripraviti tudi dokument identifikacije investicijskega 
projekta (DIIP). Omenjene dokumente mora potrditi občinski svet.  
 
Stroški investicije za oba projekta so v proračunu za leto 2007 ocenjeni na 
239.224€. Pričakovano je sofinanciranje Ministrstva za finance v letu 2007 višini 
138.530,37€. 
 
Sklep 39/1/5 
»Občinski svet Občine Dobrova–Polhov Gradec sprejme Dokumenta identifikacije 
investicijskega projekta (DIIP);  
- za rekonstrukcijo javne poti JP 567530, odsek Mačkov graben-Kobilica,  
od km 0,590 do km 1,097 in JP 567480,  
- za  rekonstrukcijo javne poti JP 567700 Sovov grič-Zagrabnar-Petačev 
graben 
in ocenjuje, da sta investiciji primerno prikazani in izvedljivi, kot je prikazano v 
dokumentu ter da so podatki in informacije zadostni, da se lahko pričakuje 
učinke, kot so predvideni.« 
 
 
ZA:  16 glasov       PROTI:  0  glasov  
Sklep je bil sprejet.  
 
4.2 
Poročevalec: Jože Brezovec 
 
Lokalna skupnost, ki načrtuje pri financiranju investicij pridobitev ustreznih 
državnih sredstev, je zavezana k izpolnitvi z zakoni predpisanih postopkov in 
pripravi predpisanih dokumentov. V primeru investicije v prenovo in prizidavo 
osnovne šole Polhov Gradec, ter izgradnjo športne dvorane pri OŠ Dobrova, 
moramo Ministrstvu za šolstvo in šport, poleg projektne dokumentacije in 
gradbenega dovoljenja, predložiti tudi Dokument identifikacije investicijskih 
projektov. Ta dokument predpisuje Uredba o enotni metodologiji za izdelavo 
programov za javna naročila investicijskega značaja.  
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Pri obeh projektih bo občina kandidirala na razpisih za pridobitev državnih 
sredstev, ki jih lahko pridobi v višini do 20% vrednosti investicije 
 
Pričakovana sredstva: 
 
OŠ Polhov Gradec, gradnja prizidka in telovadnice ter rekonstrukcije 
obstoječega objekta: 

Vir sofinanciranja 
Leto v katerem 
pričakujemo 
sofinanciranje 

Pričakovani 
znesek 
sofinanciranja v 
€ 

Ministrstvo za šolstvo in šport 2008 518.151 
Ministrstvo za šolstvo in šport 2009 166.152 
Fundacija za šport  2008 250.000 
 
OŠ Dobrova, gradnja športne dvorane:  

Vir sofinanciranja 
Leto v katerem 
pričakujemo 
sofinanciranje 

Pričakovani 
znesek 
sofinanciranja v 
€ 

Ministrstvo za šolstvo in šport  2008 166.917 
Ministrstvo za šolstvo in šport 2009 233.741 
Ministrstvo za šolstvo in šport 
(športni del)  2008 70.925 

Ministrstvo za šolstvo in šport 
(športni del) 2009 58.288 

Fundacija za šport  2008 250.376 
Fundacija za šport 2009 50.611 
 
Za nakup opreme za dvorano pri OŠ Dobrova: 

Vir sofinanciranja 
Leto v katerem 
pričakujemo 
sofinanciranje 

Pričakovani 
znesek 
sofinanciranja v 
€ 

Ministrstva za šolstvo 2009 37.320 
iz šolskega dela,   
iz športnega dela 2009 35.881 
nakup opreme za obnovo OŠ Polhov 
Gradec 2008 64.000  

Projektna dokumentacija za športno 
dvorano pri OŠ Dobrova  2008 2.038 

 
V obeh letih torej pričakujemo:  
od Ministrstva za šolski del 1.186.281 € (284.280.378,84 SIT)  
od Ministrstva za športni del 167.132 € (40.051.512,48 SIT)  
od Fundacije za šport 850.000 € (203.694.000,00 SIT).   
 
Sklep 39/2/5 
 »Občinski svet je na 5. redni seji pregledal Dokument identifikacije 
investicijskega projekta za investicijo – prenova in prizidava osnovne šole Polhov 
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Gradec in ocenjuje, da je investicija primerno prikazana in izvedljiva, kot je 
prikazano v dokumentu ter da so podatki in informacije zadostni, da se lahko 
pričakuje učinke, kot so predvideni.« 
 
ZA:  16 glasov                                          PROTI:  0  glasov  
Sklep je bil sprejet.  
 
Sklep 39/3/5 
 »Občinski svet je na 5. redni seji pregledal Dokument identifikacije 
investicijskega projekta za investicijo – izgradnja športne dvorane pri OŠ 
Dobrova in ocenjuje, da je investicija primerno prikazana in izvedljiva, kot je 
prikazano v dokumentu ter da so podatki in informacije zadostni, da se lahko 
pričakuje učinke, kot so predvideni.« 
 
ZA:  16 glasov                                          PROTI:  0  glasov  
Sklep je bil sprejet.  
 
Ad 5) Sprejem odloka o zaključnem računu proračuna za leto 2006 
 
Poročevalec: Dušan Jelenič 
Zaključni račun je pripravljen v predpisani obliki za proračun, priložene so tudi 
bilance stanja, iz katerih je natančneje viden tok sredstev. Sredstev vezanih na 
bankah je v višini 33 mio SIT,  vrednost računov, ki zapadejo v plačilo v letu 
2007 pa 123 mio SIT (tudi sredstva za obnovo OŠ Dobrova). 
 
A. Potočnik: V obrazložitvah manjka obrazložitev za porabo sredstev Županovega 
sklada. 
Odgovor: V obrazložitvi se podajajo le postavke, kjer so bile bistvene spremembe 
glede na veljavni proračun. Porabljena sredstva na proračunski postavki 
»Županovega sklada« niso bila prekoračena, zato ni potrebne posebne 
obrazložitve.  
 
Dolinar M: Pri pregledu sprejetega rebalansa na decembrski seji in rebalansa, ki 
je priložen na tej seji, prihaja do razlike, kako je to mogoče? 
Odgovor: Na decembrski seji se je predlagan rebalans z novim sprejetim 
predlogom (nakup gasilskega vozila), povišal na prihodkovni in odhodkovni strani 
za 4.000.000 SIT. Gradivo decembrske seje je v tem gradivu dopolnjeno, na 
podlagi sklepa o povišanju proračuna.  
 
V razpravi so svetniki na podlagi predloga g. Jeleniča zavzeli mnenje, da je 
potrebno v primeru sprememb sprejetih na seji občinskega sveta svetnikom 
posredovati nov popravljen čistopis aktov. 
 
Sklep 39/4/5 
 »Občinski svet Občine Dobrova–Polhov Gradec sprejme zaključni račun 
proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2006 v predlagani obliki.« 
 
ZA:  16 glasov                                          PROTI:  0  glasov  
Sklep je bil sprejet.  
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Ad 6) Predlog proračuna občine Dobrova Polhov Gradec za leto 2007, 
2008  
Poročevalec: Dušan Jelenič 
Župan občine Dobrova-Polhov Gradec je na podlagi določil Zakona o javnih 
financah kot predlagatelj pripravil osnutek proračuna za leti 2007 in 2008. 
Predlog je bil uvrščen na dnevni red 2. redne seje dne 20.12. 2006. Zakon 
omogoča občinam pripravo in sprejetje proračuna za dve leti. V primeru 
sprejemanja proračuna za dve leti občinski svet sprejme dva proračuna, za vsako 
leto posebej. Priprava proračunov za dve leti omogoča uveljavitev 
dolgoročnejšega planiranja proračunskih prejemkov in izdatkov, kar je zlasti 
pomembno pri načrtovanju razvojnih nalog (investicij), ki jih ni mogoče realizirati 
v enem proračunskem letu. 
 
Delovna telesa občinskega sveta so k osnutku proračuna za leti 2007 in 2008 
pripravila predloge amandmajev, ki so bili predstavljeni na 4. redni seji dne 
11.04. 2007.  
 
Predloga proračuna, ki bosta obravnavana na 5. redni seji občinskega sveta, 
vsebujeta predloge (amandmaje), ki so jih na 4. redni seji podali: 

• Odbor za zdravstvo in socialo, 
• Odbor za kulturo in šport, 
• Odbor za šolstvo, predšolsko vzgojo in izobraževanje, 
• Odbor za komunalo, 
• Odbor za prostorsko planiranje, gospodarjenje z nepremičninami in 

varstvo okolja in  
• svetnik Matjaž Dolinar.  

 
Župan je predlog sofinanciranja državnega kolesarskega prvenstva v predvideni 
višini 12.519 € umaknil. Prav tako je amandma umaknil tudi Odbor za kulturo in 
šport.  
 
Občinska uprava je pripravila Načrt razvojnih programov za obdobje štirih let, od 
leta 2007- 2010. V načrtu razvojnih programov so odhodki proračuna prikazani v 
obliki konkretnih projektov oz. programov, njihova finančna konstrukcija pa je 
prikazana za prihodnja štiri leta. NRP odraža razvojno naravnanost občine in se 
lahko spreminja hkrati s spremembami proračunov. Vključeni so projekti, ki jih je 
občina opredelila v razvojnem programu. 
 
Župan: Za obnovo obeh OŠ so pripravljene idejne zasnove, pripravljata se 
projekta za pridobitev gradbenega dovoljenja, katerih plačilo je načrtovano v letu 
2008 (70% proračuna je namenjenega šolstvu). Poleg tega lahko v letih 2007, 
2008 in 2009 vsako leto pričakujemo iz proračuna MOL-a dodatnih 914.000 €. 
Obnovitvena dela bodo potekala pretežno v času počitnic. Tako obsežna obnova 
obeh šol, po županovem mnenju v organizacijskem smislu zelo zahteva, zato bo 
potrebno veliko strpnosti, tako s strani občanov kot staršev in učiteljev.  
 
Investicijska obnova OŠ Dobrova se je pričela pred podpisom pogodbe z 
Ministrstvom za šolstvo in šport, zato bodo prilivi s strani MŠŠ nižji od 
načrtovanih.  
 
Potočnik A.: S predlaganim proračunom za leti 2007 in 2008 se ne strinja, ker se 
ne upošteva sprejetega Razvojnega programa občine za obdobje 2004 do 2010, 
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v katerem je predviden zaključek gradnje večnamenske športne dvorane na OŠ 
Dobrova, pred zaključkom obnove objektov pri OŠ Polhov Gradec. Predlagani 
proračun pa načrtuje najprej celotno obnovo OŠ Polhov Gradec in šele nato OŠ 
Dobrova. Meni, da občina namenja veliko več sredstev nerazvitim območjem 
občine izven KS Dobrova, zato bo glasoval proti sprejetju proračuna. 
 
Pograjc M.: Amandma je vložil prepozno, predlog ni bil finančno uravnotežen, 
vendar pričakuje, da bodo prihodki proračuna višji od načrtovanih. 
 
Dolinar M.: Sprejem proračuna je najpomembnejša naloga občinskih svetnikov, 
upoštevani so vsi pravočasno prejeti in uravnoteženi amandmaji, kar kaže na 
zaupanje občinskim svetnikom. NRP je pripravljen dobro, investicije so 
pregledne, mogoče bi bilo v NRP smiselno dodati še investicije, ki bodo potekale 
preko MOL-a (bruto princip priprave proračuna). NSi se zavzema za uravnotežen 
razvoj občine. Priprava projektov za obvozno cesto v Polhovem Gradcu je 
načrtovana šele v letu 2009 in 2010. Glede na pereč problem meni, da bi bilo 
potrebno s pripravo dokumentacije začeti pred načrtovanim terminom. Za 
pokopališče na Dvoru je predvideno veliko sredstev. V Gabrju so sredstva 
namenjena za obvozno cesto, ne pa tudi za obnovo obstoječe. 
 
Odgovor Župana: Investitorji predvidenega stanovanjskega naselja v Gabrju, so 
zavezani, da uredijo tudi obstoječo cesto. 
 
Demšar B.: Svetnike je opozoril, da so šole tudi v Šentjoštu in na Črnem Vrhu. 
 
Kostrevc S.: Na prvi seji odbora za šolstvo so člani določili plan gradnje in 
obnove obeh šol, razlog za odločitev, da se športno dvorano v Polhovem Gradcu 
gradi pred tisto, ki bo na Dobrovi leži v legi športne dvorane. Lega ŠD v 
Polhovem Gradcu je taka, da morata obnova šole in gradnja športne dvorane 
potekati hkrati. Večji problem je neurejena kanalizacijska in vodovodna 
infrastruktura v občini.  
 
Jovič M.: Velik del proračuna je namenski, pojasnilo župana je bilo dovolj jasno. 
V zadnjih letih je občina kupila nov kombi za prevoze otrok, dva osebna vozila 
(clio) za patronažno službo, poltovornjak v režijskem obratu, poleg tega je bilo 
kupljenih kar nekaj novih gasilskih vozil. Predvsem pa ga je zanimalo, kako je z 
menjavo azbestnih vodovodnih cevi na Dobrovi. 
 
Pograjc M.: Kot predsednik KS Dobrova pravi, da je KS aktivno ukvarja s tem 
problemom. Iščejo primerno mesto za vodohram (300m3), s katerim bodo 
zagotovili tudi vodo za nova naselja, zaradi starih cevi, pa so opazne tudi izgube 
pitne vode.  
 
Župan: Investitorji v Jarčjem potoku so sami financirali gradnjo omrežja. Občina 
letno nameni 12.500€ za analize pitnih voda.  
 
Sklep 39/6/5 
»Občinski svet sprejme Odlok o proračunu občine Dobrova- Polhov Gradec za 
leto 2007 in 2008, v predlaganem besedilu.«  
 
ZA:  15 glasov                           PROTI:  1 glas (A. Potočnik)  
Sklep je bil sprejet.  



9  

 
AD7) Predlog Pravilnika za sofinanciranje kmetijstva v občini  
Poročevalka: Helena Čuk 
Slovenija je vstopila v EU sredi šestletnega proračunskega obdobja, Zato je 
pravilnik, ki ga je občinski svet sprejel v letu 2004, vključeval ukrepe, ki jih je 
lahko Slovenija izvajala v tem prehodnem obdobju. Z začetkom novega 
proračunskega obdobja (2007-2013) pa je bilo potrebno pravilnik uskladiti z 
veljavno zakonodajo. 
 
V pravilniku so ukrepi so razdeljeni v tri poglavja: 
1. Primarna kmetijska proizvodnja, v katero so vključeni ukrepi: naložbe v 
posodobitev kmetij, ohranitev podeželske dediščine, usposabljanje in 
informiranje kmetij. 
2. Dopolnilne dejavnosti: Naložbe v dopolnilne dejavnosti, izboljšanje 
gospodarske vrednosti gozdov, usposabljanje in informiranje nosilcev dopolnilnih 
dejavnosti.  
3. Pomoči, ki ne predstavljajo državnih pomoči: Štipendiranje dijakov in 
študentov kmetijskih šol 
 
Z novim pravilnikom se ukinjajo naslednji ukrepi: 

• sofinanciranje prevoza mleka do zbiralnic (ukrep ni dovoljen), 
• analize zemlje in krme (ukrep ni dovoljen), 
• sofinanciranje pridobivanja certifikatov za ekološko pridelavo (ukrep v 

celoti izvaja MKGP) 
• sofinanciranje zavarovanja (ukrep v celoti izvaja MKGP) 
• pomoč mladih gospodarjev (ukrep v celoti izvaja MKGP) 

in uvajajo novi ukrepi 
• ohranitev podeželske dediščine 
• izboljšanje gospodarske vrednosti gozdov 

 
Za sofinanciranje razvoja kmetijstva v občini je v NRP-ju 2007-2010 predvidena 
poraba 64.000 €/leto (letu 2007 63.553,66€). 
 

Dolinar L.: Zanimalo ga je ali so v teh sredstvih zajeta tudi sredstva za urejanje 
gozdnih cest? 

Odgovor: Sredstva za urejanje gozdnih so predvidena na proračunski postavki 
1102 Investicije in investicijsko vzdrževanje gozdnih cest, na podlagi tripartitne 
pogodbe med MKGP, Občino Dobrova Polhov Gradec in Zavodom za gozdove. Del 
sredstev je namenski (iz naslova davkov), del prispeva MKGP, del pa Občina. 

 
Sklep 39/7/5 
»Občinski svet Občine Dobrova–Polhov Gradec sprejme Pravilnik o dodeljevanju 
proračunskih sredstev za ohranjanje in razvoj kmetijstva ter podeželja v občini 
Dobrova-Polhov Gradec za obdobje od 2007 do 2013.« 

ZA:  16 glasov                           PROTI:  0 glasov 
Sklep je bil sprejet.  
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AD8) Razno  
1. poročilo podžupana o seji sveta ustanoviteljev- Holding 

Poročevalec: Franc Setnikar, podžupan 
Predlog MOL-a, o prenosu poslovnega deleža v javnih podjetjih Ljubljanske 
tržnice, Žale in Parkirišča na MOL-a. Javni Holding Ljubljana. 
Primestne občine, soustanoviteljice javnega Holdinga, v katerega so solastnice 
zgoraj navedenih treh podjetji, storitev teh podjetij ne uporablja.  
 
Ocenjen delež občine v teh treh podjetjih 220.814,74 €. Glede na to, da se v teh 
podjetjih predvidevajo v obdobju 2007 do 2010 večje investicije, ki bi našo 
občino bremenile 2.506.723€. 
 
Mestna občina Ljubljana predlaga občinam, ki storitev teh podjetij ne 
uporabljajo, da delež ki ga imajo v teh podjetjih prenesejo v investicijske 
projekte v druga podjetja v okviru Javnega Holdinga. 
 
Nekateri občinski sveti primestnih občin so predlog že obravnavali (Občini 
Škofljica in Brezovica se s predlogom strinjata, v občini Horjul se ne strinjajo z 
ocenjeno višino sredstev.  
 
Zaradi priprave poslovnega načrta za leto 2008 bo potrebno na naslednji seji 
Javnega Holdinga sprejeti dokončni sklep o višini investicij.  
 
V razpravi so bili občinski svetniki mnenja, da bi bilo z prenosom sredstev 
smiselno povečati sredstva v podjetju Vodovod Kanalizacija, kjer nas čakajo še 
velike investicije. 
 
2. odgovor inšpektorata RS za okolje in prostor    
Občinski svetniki so dobili v vednost odgovor MOP-a, ki je vezan na sklep 
občinskega sveta 34/6/2i. 
 
3. Priprava OLN za obrtno cono na Dobrovi 
Pograjc M.: V proračuni bi morali predvideti sredstva za pripravo OLN za obrtno 
cono na Dobrovi, hkrati pa ga zanima kako potekajo dogovori za gradnjo novega 
Mercatorja? 
 
Po seji se občinski svetnik Franc Bradeško vse svetnike povabil na ogled 
tekmovanja starodobnikov. 
 
Seja je bila zaključena ob 22. 55 uri.  
 
Zapisala: Helena Čuk 
 
 

Lovro Mrak, 
Župan 


